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Abstract (en)
According to the present invention, a drawing-in device for drawing in a plurality of webs of printing carrier, preferably webs of paper, is provided, in
which drawing-in elements of finite length grip the beginning of a web of paper and draw the latter out of the roll changers (6 to 8) and the tensioning
units (15 to 17) through the printing units (2 to 5) up to folding units (20 to 22). Compared to conventional drawing-in devices, less waste is caused
due to the fact that there is an electronic memory in which the lengths of all the drawing-in paths (9 to 11) possible in the printing machine are
stored, and the drawing-in elements can be switched on with time delay and switched off simultaneously in accordance with the path difference
of the drawing-in paths (9 to 11) and the time differences resulting therefrom at a given drawing-in speed by means of an electronic computer
connected to the memory. It is likewise possible to reintroduce a web of printing material which has been torn during the printing process largely
without causing waste. <IMAGE>

Abstract (de)
Gemäß der vorliegenden Erfindung wird eine Einziehvorrichtung zum Einziehen mehrerer Bedruckstoffbahnen, vorzugsweise Papierbahnen,
geschaffen, bei der Einzugselemente endlicher Länge den Anfang einer Papierbahn ergreifen und diese aus den Rollenwechslern (6 bis 8)
und den Zugwerken (15 bis 17) durch die Druckwerke (2 bis 5) hindurch bis zu Falzwerken (20 bis 22) ziehen. Gegenüber herkömmlichen
Einziehvorrichtungen wird Makulatur dadurch eingespart, daß ein elektronischer Speicher vorhanden ist, in dem die Längen sämtlicher, in der
Druckmaschine möglicher Einzugswege (9 bis 11) abgespeichert sind und die Einzugselemente entsprechend der Wegdifferenz der Einzugwege
(9 bis 11) und der sich daraus bei vorgegebener Einziehgeschwindigkeit ergebenden Zeitdifferenz über einen mit dem Speicher verbundenen
elektronischen Rechner zeitlich versetzt einschaltbar und zeitgleich ausschaltbar sind. Es ist ebenfalls möglich, unter weitgehender Einsparung von
Makulatur eine während des Druckprozesses gerissene Bedruckstoffbahn neu einzuziehen. <IMAGE>
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